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19. En enhetlig kommunikationsprocess i Huddinge kommuns hela 
verksamhet – beslut om justering av budgetramar 

Sverigedemokraterna välkomnar sunda effektiviseringar och minskad administration. Redan 
i vårt budgetalternativ återfinns besparingar inom just kommunikationsdelen av kommunens 
verksamhet. 

Det är vår bedömning att en kommun kan upprätthålla en hög nivå av kommunikation, 
genom såväl sociala medier som genom direktkontakt med invånare, med en betydligt mer 
fokuserat nyttjande av personalresurser an vad som är fallet idag. Denna analys bekräftas nu 
genom jämförelser med andra kommuner, där tjänsteutlåtandet konstaterar att ”de 
påvisbart dyrare kommunikationsfunktionerna i Huddinge inte rättfärdigas med en högre 
kvalitet än vad som uppvisas i andra kommuner”. 

Förslaget på omorganisation inom kommunikationsfunktionen är ett bra steg till att minska 
onödiga kostnader för kommunen och dess skattebetalare. Vi tror även att den här sortens 
omorganisation kommer att leda till klarhet i vilka arbetsmoment som är överflödiga och 
vilka som är skalbara, något som i sin tur till fler effektiviseringsmöjligheter. 

Med anledning ovanstående bifaller vi tjänsteutlåtandets förslag till beslut. 
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